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У складу са чланом 156. став (1) Пословника Дома народа Парламентарне скуппггине
БиХ, постављам сљедеNе делегатско питање:

Ha основу којих процјена и докумената министар Митровин у изјави за Дневни Аваз од
2.1.2020. фаворизује Коридор 5Ц у односу на остале пројекге пугне инфраструктуре у БиХ,
a npuje свега ayronyr Сарајево-Београд7 Да ли то значи иастгвак политике CHCД-а којије
био против Декларације ПД ПC БиХ о траси аугопуга Београд-Сарајево преко Брчког и
Бијељине која треба да повеже највеfiи дио Републике Српске и највеlги дио БиХ са Србијом
и истоком Европе? Ha основу које процјене минисгар Митровин тврди дaје битно дa се 5Ц
што прије заврши, a даје пројекат повезивања ca Београдом само повезивање ca сусједном
земљом?
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